

Единый портал корпоративной информации

Объявления

"Toshkent" RFB AJ

Объявление

"TOSHKENT RESPUBLIKA FOND BIRJASI" AKSIYADORLIK JAMIYATI

AKSIYADORLARNING NAVBATDAN TASHQARI UMUMIY YIG'ILISHINI O'TKAZISH HAQIDA XABARNOMA

AKSIYADORLARNING NAVBATDAN TASHQARI UMUMIY YIG'ILISHINI O'TKAZISH HAQIDA XABARNOMA

"Toshkent" RFB AJ 2026 yil 13 fevral kuni jamiyat aksiyadorlarining navbatdan tashqari Umumiy yig'ilishi o'tkazilishini ma'lum qiladi.

KUN TARTIBI:

- Aksiyadorlarning navbatdan tashqari Umumiy yig'ilishi raisi va kotibini saylash.
- Sanoq komissiyasining son va shaxsiy tarkibini tasdiqlash.
- Aksiyadorlarning navbatdan tashqari Umumiy yig'ilishi Reglamentini tasdiqlash.
- "Toshkent" RFB AJda xorijiy valyutadagi obligatsiyalarni joylashtirish va ularning muomalasi uchun ixtisoslashtirilgan maydonchani tashkil etish.
- "Toshkent" RFB AJda xorijiy qimmatli qog'ozlarni joylashtirish va ularning muomalasi uchun ixtisoslashtirilgan maydonchani tashkil etish.
- "Toshkent" RFB AJning mablag'lari hisobidan uning amaldagi dasturiy ta'minotini umumiy modernizatsiya qilish yoki almashtirish.

Jamiyatning joylashgan joyi (pochta manzili): O'zbekiston Respublikasi, Toshkent shahri, 1000170, Mirzo Ulug'bek tumani, Mustaqillik shoh ko'chasi, 107-uy.

Jamiyatning elektron manzili: info@uzse.uz

Yig'ilish o'tkaziladigan manzil: O'zbekiston Respublikasi, Toshkent shahri, Mirzo Ulug'bek tumani, Mustaqillik shohko'chasi, 107-uy.

Aksiyadorlarni ro'yxatga olish: 13.02.2026 y. yig'ilish o'tkaziladigan joyda soat 14-00 dan 15-00 gacha.

Yig'ilish boshlanish vaqti: 15-00

Aksiyadorlarning umumiy yig'ilishida ishtirok etish va ovoz berish tartibi:

Aksiyadorlarning umumiy yig'ilishida ishtirok etish huquqi aksiyador tomonidan o'z vakili orqali amalga oshiriladi.

Aksiyador aksiyadorlarning umumiy yig'ilishida o'z vakilini istalgan vaqtda almashtirishga haqli.

Aksiyadorlarning Umumiy yig'ilishida aksiyadorning vakili tegishli tarzda rasmiylashtirilgan ishonchnoma asosida ish ko'radi.

Aksiyadorlarning umumiy yig'ilishida ovoz berish "jamiyatning bitta ovoz beruvchi aksiyasi - bitta ovoz" tamoyili asosida amalga oshiriladi.

Aksiyadorlarning umumiy yig'ilishida kun tartibidagi masalalar bo'yicha ovoz berish ovoz berish byulletenlari bilan amalga oshiriladi.

Boshqa ma'lumotlar:

Aksiyadorlarning umumiy yig'ilishi to'g'risida xabardor qilish uchun aksiyadorlar reestri 2026 yil 15 yanvar holatiga shakllantiriladi.

Aksiyadorlarning umumiy yig'ilishida ishtirok etish uchun aksiyadorlar reestri 2026 yil 9 fevral holatiga shakllantiriladi.

Aksiyadorlar yig'ilish materiallarini ish kunlari soat 10-00 dan 16-00 gacha quyidagi manzilda olish huquqiga ega: O'zbekiston Respublikasi, Toshkent shahri, Mirzo Ulug'bek tumani, Mustaqillik shoh ko'chasi, 107-uy. Murojaat uchun telefon: (90) 982-44-48.

СООБЩЕНИЕ О ПРОВЕДЕНИИ ВНЕОЧЕРЕДНОГО ОБЩЕГО СОБРАНИЯ АКЦИОНЕРОВ

АО РФБ «Тошкент» сообщает о проведении 13 февраля 2026 года внеочередного Общего собрания акционеров общества.

ПОВЕСТКА ДНЯ:

1. Избрание Председателя и секретаря внеочередного Общего собрания акционеров
2. Утверждение количественного и персонального состава Счетной комиссии.
3. Утверждение Регламента внеочередного Общего собрания акционеров.
4. Создание в АО РФБ «Тошкент» специализированной площадки для размещения и обращения облигаций в иностранной валюте.
5. Создание в АО РФБ «Тошкент» специализированной площадки для размещения и обращения иностранных ценных бумаг.
6. Общая модернизация или замена действующего программного обеспечения АО РФБ «Тошкент» за счет его средств.

Местонахождение (почтовый адрес) общества: Республика Узбекистан, город Ташкент, 1000170, Мирзо Улугбекский район, проспект Мустакиллик, 107.

Электронный адрес общества: info@uzse.uz (mailto:info@uzse.uz)

Место проведения собрания: Республика Узбекистан, город Ташкент, Мирзо Улугбекский район, проспект Мустакиллик, 107.

Регистрация акционеров: 13.02.2026 г. с 14-00 ч. до 15-00 ч. по месту проведения собрания.

Начало собрания: 15-00 ч.

Порядок участия и голосования на Общем собрании акционеров:

Право на участие в Общем собрании акционеров осуществляется акционером через своего представителя.

Акционер вправе в любое время заменить своего представителя на общем собрании акционеров.

Представитель акционера на Общем собрании акционеров действует на основании надлежаще оформленной доверенности.

Голосование на Общем собрании акционеров осуществляется по принципу «одна голосующая акция общества-один голос».

Голосование на Общем собрании акционеров по вопросам повестки дня осуществляется бюллетенями для голосования.

Прочая информация:

Реестр акционеров для оповещения об Общем собрании акционеров формируется по состоянию на 15 января 2026 года.

Реестр акционеров для участия в Общем собрании акционеров формируется по состоянию на 9 февраля 2026 года.

Акционеры вправе получить материалы собрания в рабочие дни, с 10-00 ч. до 16-00 ч., по адресу: Республика Узбекистан, город Ташкент, Мирзо Улугбекский район, проспект Мустакиллик, 107. Телефон для справок: (90) 982-44-48.

NOTICE OF AN EXTRAORDINARY GENERAL MEETING OF SHAREHOLDERS

JSC RSE "Toshkent" announces the holding of an extraordinary General Meeting of Shareholders of the company on February 13, 2026.

AGENDA:

1. Election of the Chairman and Secretary of the Extraordinary General Meeting of Shareholders.
2. Approval of the quantitative and personal composition of the Counting Commission.
3. Approval of the Regulations of the Extraordinary General Meeting of Shareholders.
4. Creation of a specialized platform for the placement and circulation of bonds in foreign currency at JSC RSE "Toshkent".
5. Creation of a specialized platform for the placement and circulation of foreign securities at JSC RSE "Toshkent".
6. General modernization or replacement of the existing software of JSC RSE "Tashkent" at its own expense.

Location (postal address) of the company: Republic of Uzbekistan, Tashkent, 1000170, Mirzo Ulugbek district, Mustakillik Avenue, 107.

The company's email address: info@uzse.uz

Address of the meeting: Republic of Uzbekistan, Tashkent, Mirzo Ulugbek district, Mustakillik Avenue, 107.

Registration of shareholders: 13.02.2026 at the meeting venue from 14:00 to 15:00.

Meeting will begin: at 3:00 PM

Procedure for participation and voting at the General Meeting of Shareholders:

The right to participate in the General Meeting of Shareholders is exercised by the shareholder through their representative.

The shareholder has the right to replace their representative at the general meeting of shareholders at any time.

The representative of the shareholder at the General Meeting of Shareholders acts on the basis of a duly executed power of attorney.

Voting at the General Meeting of Shareholders is carried out on the principle of "one voting share of the company - one vote".

Voting at the General Meeting of Shareholders on the agenda items is carried out by voting ballots.

Other information:

The register of shareholders for notification of the General Meeting of Shareholders is formed as of January 15, 2026.

The register of shareholders for participation in the General Meeting of Shareholders is formed as of February 9, 2026.

Shareholders have the right to receive meeting materials on working days from 10:00 to 16:00 at the following address: Republic of Uzbekistan, Tashkent, Mirzo Ulugbek district, Mustakillik Avenue, 107. Contact phone: (90) 982-44-48.

22.01.2026

Источник: <https://openinfo.uz/announce/20255/>

Дата загрузки с портала: 05.04.2026

Дата подписания: 22.01.2026

**TOSHKENT RESPUBLIKA
FOND BIRJASI AJ
Ishchi**



**MULLODJANOV ULUGBEK
ABDULAYEVICH**